The HKCCCU Logos Academy

Application form for New Admissions (FS2 - DS3, DS5 Level) 2015 / 2016

香港華人基督教聯會真道書院

二零一五至二零一六學年 基階二至拓階三、拓階五插班生 入學申請表

學生相片 Student's Photo

(Official Use only)

For official use only:						
A.D.	1	2	Reg.			

Student Particulars 學生資料							
Name in English	(Same	as that on the Birth Certificate)	中文姓名 (如有)			Sex 性別	
Date of Birth 出生日期	, care	(dd/mm/yyyy)	Place of Birth 出生地點		Nationality 國籍		
Identity Type 身份證明文件類別	⊞2 □ Pas	th Cert./Hong Kong ID* card 生證明書/香港身份證*號碼 _ sport No. 護照號碼 untry 國家	Residential Contact No. 住字電話				
Residential Address 住址							
Correspondence Address, if different from above 通訊地址(如與上述地址不同)					Reli 宗教	gion [#]	
Newly Arrival Child 是否新來港學童	□ No 不是 □ Yes 是 Please specify place of origin and arrival date						
Current School 學校名稱	Current Level 現時就讀級別						
Siblings at Logos Academy 現時在本校就讀之兄弟姊妹	□ No 沒有 □ Yes 有 Please specify name(s), class(es) and year(s) 請註明姓名、班別及年份						
Level Applied 申請入讀年級							
Parent Particulars 家長資料							
		Father 父親	Mothe 母親		Gu	ardian (if applicable) 監護人(如適用)	
Name in English							
中文姓名							
Occupation/Profession 職業/	專業						
Organisation 機構							
Office Tel. 辦公電話							
Mobile 手提電話							
Email 電郵							
Signature of Parent/Guardian 家長/監護人簽署* Name of Parent/Guardian*	*						
家長/監護人姓名(正楷)*							
Date of Submission 交表日期	胡						

[□] Tick the appropriate box 適當格內劃上✓號

Provision of this information is not mandatory 可選擇不提供此項資料

Personal Background 學生背景						
List the schools attended (present / last school first)	曾就讀學校資料	(現時/最後就讀學校排券	E)			
Name of School 學校名稱	Grade / Class 班級	Main Medium of Instruc 主要授課語言	tion Dates (From – To) 日期 (由 – 至)			
Information of Present / Last School 現時/最後就讀學校資料 Full Address 地址						
Tel. No. 電話號碼 Fax No.	傳真	Email 電	郵			
Is the applicant attending this school now? 申請人是否現象	計讀該校? □ Y	es 是 □ No 不是				
If no, please explain 如否,請說明						
Documents to be attached for the application: 申請所	需文件:					
□ Completed Application Form. 填妥之申請表格。 □ Photocopy of Student's Birth Certificate and HKID Card / Passport. 學生的出生證明書及香港身份證 / 護照影印本。 □ Photocopy of academic and non-academic reports of the recent three years. 最近三年成績表、獎狀或學術以外成就的証明文件影印本。 □ Recommendation letter from the Principal of the present/last school, if applicable. 現時/最後就讀學校之校長推薦信(如適用)。 □ A cheque of HK\$50 for application fee. 申請費用五十元正,請以支票繳付。 □ Three self-addressed stamped envelopes (HK\$1.7). 回郵信封(連\$1.7 郵票)三個。						
Important dates		FS2 – DS3	DS5			
Deadline for submission			n, 2015			
Written test (Chinese, English & Mathematics)		13 th Jun, 2015 (half day)				
Written test		(nan day)	13 th Jun, 2015			
(Chinese, English, Mathematics, Sciences & Social Stu	idies)	(whole day)				
Interview (if shortlisted)		22 nd to 26 th Jun, 2015				
Announcement of result Registration		29 th Jun to 2 nd Jul, 2015 6 th to 7 th Jul, 2015				
Entry		1 st Sep, 2015				
重要日期	基	階二至拓階三	拓階五			
截止報名		2015年6月6日				
筆試 (中文、英文及數學)	2015 生	F6月13日(半日)				
筆試 (中文、英文、數學、自然科學、社會及人文學科	.)	2015年6月13日(全日				
面試(經遴選後)		2015年6月22日至26日				
公佈結果		2015年6月29日至7月2日				
註冊		2015年7月6至7日				
入學		2015年9月1日				

The HKCCCU Logos Academy (Direct-subsidy School in Through-train Mode) Guidelines on Application for New Admissions (FS2 – DS3, DS5 Level) 2015 / 2016

- 1. All children who have the right of abode in Hong Kong reaching the academic standard of the level applied for are eligible to apply for admission. For details, please refer to EDB's link: http://www.edb.gov.hk/en/student-parents/placement-assistance/about-placement-assistance/index.html
- 2. The annual tuition fee for Foundation Stage Two (FS2), and Development Stage One to Three (DS1-3) is currently at \$24,600.

The annual tuition fee for Development Stage Five (DS5) is currently at \$27,800.

All tuition fees will be collected in 10 instalments.

Adjustments on tuition fees, when required, will be in accordance with the procedures stipulated by the EDB. Eligible families may apply for fee remission through the Fee Remission Scheme of the school (including those from families receiving the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) and students receiving financial assistance provided by the Student Financial Assistance Agency (SFAA)). All applications will be kept confidential. Detailed information can be found in the document "Guidance Notes on Application Form for Assessment of Eligibility Fee Remission" from the school website. For enquiries, please contact our General Offices at 2337 2126 (FS2-DS3) or 2337 2123 (DS5).

- 3. Please use a blue or black ball pen to fill in the application form.
- 4. The completed application form, together with a photocopy of the Birth Certificate, Hong Kong Identity Card or Passport of the applicant, academic and non-academic reports of the recent three years, recommendation letter from the Principal of the present / last school, a cheque of HK\$50 (which is non-refundable) made payable to 'The HKCCU Logos Academy Management Committee Ltd' and three self-addressed stamped envelopes (HK\$1.7) can be sent to the following address on or before 6th Jun, 2015:

General Office : The Hong Kong Chinese Christian Churches Union Logos Academy

<u>Primary Campus</u> (For FS2 – DS3 applicants) : 5 Ling Kwong Street, Tseung Kwan O, NT.

<u>Secondary Campus</u> (For DS5 applicants) : 1 Kan Hok Lane, Tseung Kwan O, NT.

Office Hours : Mondays to Fridays 9:00 a.m. to 5:00 p.m.

Saturdays 9:00 a.m. to 12:00 noon Sundays and Public Holidays (Closed)

- 5. Applicants are required to attend a <u>written test on 13th Jun, 2015 (FS2-DS3: half day, DS5: whole day)</u>. Shortlisted applicants and their parents have to attend an <u>interview on 22nd to 26th Jun, 2015</u>. The result of application will be announced on 29th Jun to 2nd Jul, 2015. Successful applicants have to complete the registration at the General Office on 6th to 7th Jul, 2015.
- 6. After the duly completed forms and documents have been screened, selected students will be invited to participate in an interview. Afterwards, the school will conduct individual interviews with shortlisted applicants and their parents; applicants will be notified of the time and place of the interview accordingly. For school information, please browse the school web site: http://www.logosacademy.edu.hk.

香港華人基督教聯會真道書院 (直資一條龍中小學)

二零一五至二零一六學年 基階二至拓階三、拓階五插班生 入學申請須知

1. 本校全港招生,不受校網區限制。學習能力達至申請級別水平的本港兒童(必須已擁有本港居留權),均可申請入學。詳情請參閱教育局網頁,網址如下:

http://www.edb.gov.hk/en/student-parents/placement-assistance/about-placement-assistance/index.html

2. 基階二年級、拓階一年級至拓階三年級全年學費現時為二萬四千六百元正。

拓階五年級全年學費現時為二萬七千八百元正。

所有學費均分十期繳交。

學費若有需要調整,將按教育局既定程序處理。

本校設有學費減免計劃供合資格的家庭申請(包括來自綜援家庭的學生及領取學生資助辦事處財政資助的學生),一切申請均作保密處理。有關詳細資料請參考本校網頁內之「學費減免資格評估申請指引」或致電校務處,電話號碼: 2337 2126(基階二至拓階三),2337 2123(拓階五)查詢。

- 3. 填寫表格時,請用藍色或黑色原子筆。
- 4. 填妥的申請表格,連同學生的出生證明書、香港身份證或護照影印本、最近三年的成績、獎狀或學術以外成就的證明文件影印本、現時/最後就讀學校之校長推薦信、不退還之手續費五十元正〔只收支票,抬頭請寫「香港華人基督教聯會真道書院校董會有限公司」〕以及回郵信封(連\$1.7 郵票)三個,於二零一五年六月六日或以前,送交下址:

香港華人基督教聯會真道書院校務處

新界將軍澳嶺光街五號(申請基階二至拓階三)

新界將軍澳勤學里一號(申請拓階五)

辦公時間: 星期一至五 上午九時至五時

星期六 上午九時至中午十二時

星期日及公眾假期休息

- 5. 申請人將在**二零一五年六月十三日参加筆試(基階二至拓階三:半日,拓階五:全日)**,被甄選之申請人及家長須在<u>二</u>**零一五年六月二十二至二十六日参加面試**。申請結果將在二零一五年六月二十九至七月二日公佈,獲取錄者須在二零一五年七月六至七日到校務處註冊。
- 6. 校方審核文件後,會邀請通過初選的學生參與面談。之後校方將會個別約見達至評估要求的學生及家長,時間地點容後通知。有關學校資料請參閱本校網址 http://www.logosacademy.edu.hk。